
INTERGENERATIONAL PLAY SPACE DESIGN COMPETITION – U17 Design Proposal

History & Art Landscape Play Fitness

Prosperous Garden harnesses the historical culture along Yau Ma Tei to create
itself a settlement and lots of nostalgic activities and heritages. Prosperous Garden
will witness Hong Kong’s future-forward advancement, with an enduring local
identity. Designed with the concept to support the memories of community,
collaboration, engagement and innovation. The Garden’s new design will connect
each and every Yau Ma Tei’s residents' hearts to nurture an ambiance of openness,
energy and connectivity for a harmony that emphasizes an intergenerational play
channel.

歷史&藝術 景觀 娛樂 健身

駿發花園繼承了油麻地一帶的歷史文化，並為當定居民創造了一個定居
所和許多懷舊回憶。駿發花園將見證香港未來的發展，並延續本地持久
的社區特色。旨在支持社區合作，回憶和創新的概念，駿發花園的新設
計將連繋每個油麻地居民的內心，營造開放，活力和和諧的氛圍，並且
具不分年齢和背景、聯繫不同年代的共融、遊樂空間。

跨代共融遊樂空間設計比賽– U17 設計方案




